
Zápis 
ze schůze školské rady při Základní škole, Praha 4, Pošepného náměstí 2022, 

konané dne 20. 01. 2025 
 

 
 
Praha, 20. 01. 2025 
 
Přítomni:  
Mgr. Irena Cápová, Mgr. Michal Červenka, Mgr. Andrea Jiravová, Petr Kunc, Mgr. Michaela Uher 
Jalůvková 
 
Omluven:  Lukáš Truksa 
 
Program:     

1. Zahájení    
2. Vnitřní řád školní družiny 
3. Změny ve školním řádu 
4. Odpovědi na otázky z minulého jednání 
5. Různé 
6. Závěr 

 
Jednání: 
 

1. Mgr. Cápová seznámila přítomné s návrhem programu schůze ve výše uvedeném znění.  

• Návrh předloženého programu byl v tomto znění schválen (5 pro – 0 proti – 0 zdržel 
se) 
 

2. Vnitřní řád školní družiny pro školní rok 2024/2025  

• Vnitřní řád školní družiny byl schválen (5 pro – 0 proti – 0 zdržel se) 
 

3. Doplnění školním řádu 

• Ošetření vysoké absence ve školním řádu 
o Do ŠŘ vložena věta:“ Při nepřítomnosti žáka ve výuce daného předmětu vyšší 

než 30 % za klasifikační období může učitel navrhnout přezkoušení nebo jinou 
formu ověření znalostí za dané klasifikační období.“ (5 pro – 0 proti – 0 zdržel 
se) 
 

4. Odpovědi na otázky z minulého jednání 

• „Spolek rodičů“ je v procesu – právník připravuje stanovy a smlouvy 

• Připomínky PK:  
o Stránky přátelské mobilním telefonům (nezobrazuje se kompletní obsah) – 

pozitivní odezva od rodičů i od ČŠI na přehlednost a zobrazování stránek, 
nicméně jsme ovlivněni finančními možnostmi a s tím souvisejícími prioritami 
organizace  

o Možnost vyplňovacích formulářů – bereme jako dobrou myšlenku, probíhá 
zkušební sestavování formulářů (ne vždy lze použít – např. omluvenky)  

o Omlouvání ve školní družině (daný formát omluvenky) – formát omluvenky je 
daný, neboť obsahuje všechny bezpečnostně–formální údaje (čas uvolnění, 
převzetí odpovědnosti). Lze již omlouvat i elektronicky přes bakaláře.   

 
 

5. Různé  
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• Autobus na plavání  
o Škola nemůže z finančních důvodů hradit dopravu druhých a třetích ročníků 

vlastním pronajatým autobusem.  
o Pan Truksa oslovil v této problematice pana radního pro školství. Ten vyžaduje 

zdůvodnění nevýhodnosti využití MHD pro takovou přepravu dětí. 

• ŠR oceňuje zřízení salátového baru ve školní jídelně 
 
 

6. Závěr 

• Příští setkání plánováno: 31. 3. 2025 v 17:30 ve škole 
 
 
Zapsal: Mgr. Michal Červenka 
 
Ověřila: Mgr. Irena Cápová 
 


